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Skrivelse av Stefan Nilsson (MP) om träningsvillkoren for damfotbollen under 
vintermånaderna 

Djurgårdens och Hammarbys damfotboll har inte haft fullstor plan att träna på under vintern 
2010. Detta har drabbat både deras elit- och ungdomsverksamhet hårt. 

Det är resursslöseri att inte använda fungerande idrottsanläggningar. Rimligen måste det kunna 
gå att snöröja Stadshagen och Kanalplan, där klubbarna tränar, eftersom andra kommuner kan 
snöröja sina konstgräsplaner. Om kompletterande utrustning behövs måste staden köpa in sådan, 
så att staden kan hålla sina konstgräsplaner snöfria under vintermånaderna. 

Damfotbollen lever under mycket knappare ekonomiska förhållanden än herrfotbollen. Därför 
drabbas den mycket hårdare av sådana omständigheter som har rått i vinter. Fotbollen är en av de 
allra största idrotterna för Icvinnor och måste värnas, särskilt med tanke på att färre tjejer än killar 
idrottar 

Vi föreslår kommunstyrelsen besluta 

att Stockholms stad snarast ska sälcerställa att Stadshagen och Kanalplan är snöfria under vintern, 
så att klubbarna har tillgång till fullstor plan att träna på 
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